
Behandling i MH - Fakultetsstyret - 22.11.2019  
Styreleder Nils Kvernmo innledet saken.  
 
Alle medlemmer og varamedlemmer hadde i tillegg til innkallingen mottatt følgende epost:  
 

Til sak 42/19: Evaluering av Fakultetsstyrets arbeid og arbeidsform. 
Styreleder ber alle styremedlemmer og evt. vara som møter om å forberede innspill på mulige 
konkrete forbedringsområder for styrets arbeid i kommende år. Dette med henvisning til vedtak 
i sak 31/19 fra forrige styremøte. 
 

Vedtak i MH - Fakultetsstyret - 22.11.2019  
Fakultetsstyret fastsetter følgende forbedringsområder frem mot neste evaluering: 

 Fakultetsstyrets møter kan avholdes på andre lokasjoner enn campus Øya.  
Fakultetsstyret tar sikte på å avholde et møte på HUNT Forskningssenter i Levanger i 
løpet av våren 2020. 

 Fast post i hvert møte med presentasjon fra eller av den faglige virksomheten. 
 Saksnotat og presentasjoner skal beskrive hensikten med saken, og hvilken betydning 

saken kan ha for fakultetets samfunnsoppdrag, strategi og omdømme. 
 Flere saker utformes som aktive vedtakssaker.  
 Saksliste sendes ut selv om ikke alle sakene er ferdigstilt. Saksnotater kan ettersendes.  

 


